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一、英汉互译。
① live with ___________        				② every weekend ________________
③ 我最喜欢的运动 _____________    		④ 很多爱好 ______________ 
⑤ live in Beijing _______________          	⑥ 踢足球 ______________ 
【答案】 1. 和……居住   2. 每周末   3. my favorite sport   4. many hobbies     5. 住在北京     6. play football   

二、单项选择。
1．—What’s your brother’s ________? Can you tell me?
—Yes, he is 12.
A．name	B．age	C．time	D．hobby
【答案】B
【解析】句意：——你哥哥年龄多大了？可以告诉我吗？——可以的，他12岁。
考查名词词义辨析。name名字；age年龄，年纪；time时间；hobby爱好。根据答语“he is 12.”可知，题干询问的是“年龄”，故选B。
2．—What is your sister’s favourite hobby?    
—Reading books.
A．What must your sister do in her free time?
B．What is your sister’s habit when she’s busy?
C．What does your sister like doing in her free time?
【答案】C
【解析】句意：——你姐姐最喜欢的爱好是什么？——读书。
考查特殊疑问句。What must your sister do in her free time你姐姐在空闲时间必须做什么；What is your sister’s habit when she’s busy你姐姐忙的时候有什么习惯；What does your sister like doing in her free time你姐姐在空闲时间喜欢做什么。What is your sister’s favourite hobby表示“你姐姐最喜欢的爱好是什么”，和C选项同义，故选C。
3．This is my friend. ________ name is Tony.
A．Her	B．His	C．Your
【答案】B
【解析】句意：这是我的朋友。他的名字是托尼。
考查代词辨析。her她的；his他的；your你的。根据“Tony”可知此处是男性。故选B。
4．—________ do you live?
—I live in Beijing.
A．When	B．Where	C．How	D．What
【答案】B
【解析】句意：——你住在哪里？——我住在北京。
考查特殊疑问词用法。When何时；Where哪里；How如何；What什么。根据答句可知，告知了住的地方，故空处是问在哪里，需疑问代词Where。故选B。

三、补全对话。
根据对话内容，从选项中选出能填入空白处的最佳选项，其中有两个为多余选项。
M:Glad to meet you, Mrs. Green.     1    
W:I'm from New York.
M:What's your job?
W:    2     I work in a middle school.
M:    3    
W:English.
M:    4    
W:I think it's interesting. I also like my students.
M:    5    
W:I can sing and dance. I can tell stories in English, too.
M:You are a great teacher.
A．I'm a teacher.
B．What are you doing?
C．Where are you from?
D．What do you think of your job?
E．What subject do you teach?
F．What can you do?
G．Yes, l do.
【答案】1．句意：你来自哪里？根据答语“I'm from New York.”(我来自纽约)可知，问句是询问来自什么地方，答案为C。
2．句意：我是一名老师。问句“What's your job?”是询问职业，故答案为A。
3．句意：你教什么学科？上文提到职业是一名教师，下文回答所教学科英语，故答案为E。
4．句意：你认为你的工作怎么样？根据答语“I think it's interesting. I also like my students.”可知，问句是请求评价一下自己的职业，故答案为D。
5．句意：你能做什么？根据答语“I can sing and dance. I can tell stories in English, too.” 我会唱歌跳舞。我也能用英语讲故事。可知问句是询问有什么特长，答案为F。
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四、完形填空。
My name is Kate Green. I’m a (n)     1    girl. I come from Cambridge. It’s a small city in England. Now I want to tell you something     2     my life.
Every morning, I have     3     at 6:30. After that, I go to school at 7:30. I have     4     classes every day. In the morning, I have four classes. My     5     class begins at 8:00. I have lunch at school. The lunchtime is     6     12:00 to 13:00. In the afternoon, I have two classes. My last class     7     at 16:00. Then I go home.
At school, math is my favorite subject. It’s difficult for me,     8     it’s really interesting. I     9     Ms Li, my math teacher, is     10    . So I like her very much. 
I have a good friend.     11     name is Ann. Ann is a Chinese girl. Now she is in Hebei     12     her parents and her brother.     13     are we good friends? Well, we like the same     14    . We both like math, music, ice cream and nice skirts. And we both     15     playing volleyball!
1．A．Chinese	B．American	C．English	D．Canadian
2．A．on	B．about	C．at	D．for
3．A．breakfast	B．lunch	C．dinner	D．time
4．A．five	B．six	C．seven	D．eight
5．A．first	B．second	C．middle	D．last
6．A．in	B．from	C．for	D．at
7．A．goes	B．comes	C．starts	D．finishes
8．A．and	B．but	C．so	D．because
9．A．think	B．like	C．ask	D．thank
10．A．easy	B．fun	C．busy	D．free
11．A．My	B．Your	C．Her	D．His
12．A．to	B．of	C．on	D．with
13．A．How	B．Why	C．When	D．Where
14．A．clothes	B．subjects	C．sports	D．things
15．A．want	B．need	C．like	D．have
【答案】本文主要介绍了作者的生活以及作者朋友Ann的情况。
1．句意：我是一个英国女孩。
Chinese中国的；American美国的；English英国的；Canadian加拿大的。根据“I come from Cambridge. It’s a small city in England.”可知，来自英国，故选C。
2．句意：现在我想告诉你一些关于我的生活。
on在上面；about在关于；at在；for为了。tell sb about sth“告诉某人关于某事”，固定搭配，故选B。
3．句意：每天早上，我六点半吃早餐。
breakfast早餐；lunch午餐；dinner晚餐；time时间。根据“Every morning, I have…at 6:30”可知，这是早上吃早餐的时间，故选A。
4．句意：我每天有六节课。
five五；six六；seven七；eight八。根据“four classes”及“two classes”可知，有六节课，故选B。
5．句意：我的第一节课8点开始。
first第一；second第二；middle中间；last最后。根据“class begins at 8:00”可知，介绍第一节课开始的时间，故选A。
6．句意：午餐时间是从12点到13点。
in后接某年某月某季节；from从；for后接一段时间；at后接具体时刻。from…to“从……到……”，固定搭配，故选B。
7．句意：我的最后一节课在16:00结束。
goes去；comes来；starts开始；finishes完成。根据“My last class … at 16:00. Then I go home.”可知，最后一节课结束之后回家，故选D。
8．句意：这对我来说很难，但真的很有趣。
and和；but但是；so因此；because因为。空格前后是转折关系，故选B。
9．句意：我认为李老师，我的数学老师，是有趣的。
think认为；like喜欢；ask要求；thank感谢。根据“Ms Li, my math teacher, is”可知，这是对老师的评价，故选A。
10．句意：我认为李老师，我的数学老师，是有趣的。
easy容易的；fun有乐趣的；busy忙碌的；free有空的。根据“So I like her very much”可知，此处应是对老师好的评价，故选B。
11．句意：她的名字叫Ann。
My我的；Your你的；Her她的；His他的。根据“Ann is a Chinese girl”可知，女孩应填her，修饰名词name，故选C。
12．句意：现在她和她的父母和哥哥在河北。
to到；of……的；on在上面；with和。根据“he is in Hebei … her parents and her brother”可知，和父母和哥哥待在河北，故选D。
13．句意：我们为什么是好朋友呢？
How怎样；Why为什么；When何时；Where在哪里。根据“Well, we like the same”可知，解释成为好朋友的原因，所以此处应用疑问词why，故选B。
14．句意：我们喜欢相同的东西。
clothes衣服；subjects科目；sports运动；things东西。根据“We both like math, music, ice cream and nice skirts”可知，喜欢相同的东西，故选D。
15．句意：我们都喜欢打排球！
want想要；need需要；like喜欢；have有。根据“playing volleyball”可知，此处用like doing sth表示“喜欢做某事”，故选C。
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五、读写综合。
请阅读下面短文，根据所提供的信息，回答五个问题，要求所写答案语法正确，语义完整切题。
I’m Lucy from New York. But now I’m in Beijing with my parents. They are doctors and they love their jobs. I am a student and I love my school, too. School is a good place for me. I can do many things there.
I can learn a lot at school. I learn Chinese, math, science and English every day. Also, I can have fun at school. I often listen to music with my classmates. Sometimes, I talk about favorite movies and TV shows with them.
But sometimes I am not happy at school because there are too many activities and they always make me tired.
School is like my second family, and my classmates are like my brothers and sisters. The school is really a big and happy family.
1．Where is Lucy now?
                                                
2．What do Lucy’s parents do?
                                                
3．Who does Lucy often listen to music with?
                                                
4．Why is Lucy not happy at school sometimes?
                                                
5．Does Lucy like her school?
                                                
6．书面表达
进入初中以后，你肯定认识了不少新朋友吧？请根据下面的思维导图信息，将你的一位朋友介绍给大家吧！
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写作要求：
1. 需包含思维导图所示信息，可适当发挥； 
2. 不得在文中出现学校真实的名称和学生的真实姓名；
3. 语句连贯，词数60左右。作文开头已给出，不计入总词数，也不必抄写在答题卡上。
My Friend
This term is so great. I meet a very good friend.
                                                                                               _____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
【答案】1．She is in Beijing now./In Beijing.    
2．They are doctors./Doctors.    
3．Her classmates./She often listens to music with her classmates.    
4．Because there are too many activities (at school) and they always make her tired./ Because too many activities (at school) make her tired.    
5．Yes, she does.    
6．例文
My Friend
This term is so great. I meet a very good friend. Her name is Grace Green. Her first name is Grace and her last name is Green. She is 13 now. And Jun 18th is her birthday. Her phone number is 795-3364.
Grace’s favorite subject is math because she thinks it’s difficult but interesting. She also has healthy habits. She likes eating vegetables and fruit. She often does sports after school. She likes playing ping-pong. And she often plays ping-pong with her friends on weekends. 
She is a nice girl. I like her very much.

【导语】本文是一篇记叙文。文章主要是作者露西讲述了她自己在北京的生活、学习情况。
5．根据第一段“I’m Lucy from New York. But now I’m in Beijing with my parents.”可知，现在露西在北京。故填She is in Beijing now./In Beijing.
6．根据第一段“But now I’m in Beijing with my parents. They are doctors and they love their jobs.”可知，她的父母都是医生。故填They are doctors./Doctors.
7．根据第二段“I often listen to music with my classmates.”可知，作者经常和同学一起听音乐。故填Her classmates./She often listens to music with her classmates.
8．根据第三段“But sometimes I am not happy at school because there are too many activities and they always make me tired.”可知，因为有太多的活动，它们总是让作者很累，所以有时候作者不开心。故填Because there are too many activities (at school) and they always make her tired./Because too many activities (at school) make her tired.
9．根据最后一段“School is like my second family, and my classmates are like my brothers and sisters. The school is really a big and happy family.”可知，作者非常喜欢她的学校。故填Yes, she does.
10．[总体分析］
①题材：本文是一篇记叙文，为村料作文；
②时态：时态主要为“一般现在时”；
③提示：文章应该包括思维导图中所列要点，要适当补充，使文章内容充实；行文时多用第三人称，尽量多使用短语和句型；写作中适当使用连接词，使行文连贯、顺畅。
［写作步骤］
第一步，介绍好朋友的姓名以及其基本信息；
第二步，介绍好朋友最喜欢食物、运动、学科等；
第三步，书写结语。
［亮点词汇］
① do sports 做运动
② on weekends 在周末
［高分句型］
① Her first name is Grace and her last name is Green. (and引导并列句)
② Grace’s favorite subject is math because she thinks it’s difficult but interesting. (because引导原因状语从句)
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